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REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
OSNOVNA ŠKOLA „CENTAR“ 
Podhumskih žrtava 5        
 51000 Rijeka 
 

 

 

 
Priopćenje 

 
sa 19. (devetnaeste)  sjednice Školskog odbora, održane  4.svibnja 
2022.godine, s početkom u 17,00 sati u prostorijama OŠ „Centar“ 

 
DNEVNI RED 

 
1. Verifikacija Zapisnika sa prethodne sjednice Školskog odbora  
2. Davanje suglasnosti ravnateljici na prijedlog kandidata za radno 

mjesto učitelja/učiteljice razredne nastave u PŠ Orehovica po natječaju 
objavljenom 12.travnja 2022.god. 

3. Razno 
 
 

Predloženi dnevni red je dat na usvajanje. 
 

Zaključak:  
Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Točka 1. 
 
Zapisnik s 18. sjednice Školskog odbora dostavljen je članovima Školskog odbora u 
radnom materijalu.  
Članovi ŠO nisu iznijeli primjedbe na Zapisnik.  
Svi članovi ŠO izjasnili su se da su suglasni sa Zapisnikom sa 18. sjednice ŠO.  

 
Zaključak:  
Zapisnik s 18. sjednice Školskog odbora je usvojen jednoglasno – sa 6 glasova za. 

 
L.K. na bolovanju duže od 60 dana , temeljem suglasnosti Upravnog odjela za odgoj i 
obrazovanje PGŽ dana 12. travnja 2022.god. objavljen je natječaj za zasnivanje 
radnog odnosa na radnom mjestu učitelja/učiteljice razredne nastave u PŠ Orehovica 
na određeno puno radno vrijeme do povratka učiteljice L.K. s bolovanja. Po 
objavljenom natječaju stigla je samo jedna prijave – prijava Lucije Kordić koja na tom 
radnom mjestu mijenja L. K. od 7.3.2022. god. temeljem ugovora o radu na  
određeno vrijeme do 60 dana .  
 
L. K. je pisani test i intervju  riješila  pozitivno, te je Povjerenstvo za procjenu i 
vrednovanje kandidata sukladno Pravilniku o postupku zapošljavanja te procjeni i 
vrednovanju kandidata  za zapošljavanje OŠ „Centar“  uputilo ravnateljici Izvješće  i 
rang listu kandidata. Temeljem Izvješća i rang liste ravnateljica je, sukladno 
odredbama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi,  zatražila od 
Školskog odbora suglasnost za  zasnivanje radnog odnosa sa L. K.  
Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali zatraženu suglasnost ravnateljici. 
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Zaključak:  
Članovi ŠO nisu imali primjedbe na prijedlog ravnateljice te je jednoglasno sa 6 
glasova-za data prethodna suglasnost ravnateljici za zasnivanje radnog odnosa sa L. 
K. za obavljanje poslova učiteljice razredne nastave u PŠ Orehovica,  na određeno 
puno radno vrijeme do povratka učiteljice L.K. sa bolovanja. 
 
 

Točka 3. 
 
Vezano za problematiku građevinskih radova na sanaciji vanjske ovojnice i krovišta 
zgrade matične škole , ravnateljica upoznaje prisutne da je  dana 21. travnja 2022.god. 
Odjel gradske uprave za gospodarenje imovinom Grada Rijeke proslijedio Školi 
Elaborat 012/2022 – Stručno mišljenje o stanju sigurnosti konstrukcije zgrade OŠ 
„Centar“ u fazi nedovršenih radova na krovu i pročelju, izvršen na osnovu pregleda koji 
je izvršio doc.dr.sc.Dragan Ribarić, dipl.ing.građ. Elaboratom je opisano stanje 
građevine te utvrđena sigurnost Škole za nesmetano odvijanje nastave, te je data 
određena obveza osoblju Škole za praćenje stanja u vrijeme kišnog vremena. Dopisom  
istog odjela od 26.travnja 2022. Škola je obaviještena da je pregovarački postupak bez 
prethodne objave u završnoj fazi obrade pristigle ponude, te da će se po pravomoćnosti 
odluke o odabiru s izvođačem sklopiti ugovor o javnim radovima,  i da je očekivani rok 
početka – nastavka izvođenja radova druga polovica mjeseca svibnja 2022. 
 
Školski odbor je obaviješten od strane predsjednika Vijeća roditelja kao predstavnika 
roditelja svih učenika u Školskom odboru da roditelji učenika također traže  
informaciju od Grada Rijeke o početku-nastavku  radova na zgradi  Škole. 
 
Ravnateljica je istaknula da je zbog postavljene ograde koja služi zaštiti gradilišta , 
onemogućen pristup odnosno korištenje pješačkog prelaza na zapadnoj strani zgrade 
i članovi ŠO složili su se da bi bilo potrebno da Grad ishodi drugi, privremeni pješački 
prijelaz na mjestu koje će biti dostupno za korištenje djelatnicima i učenicima Škole.  
 
Zaključak: 
Školski odbor zatražiti će od Grada Rijeke, Odjela gradske uprave za gospodarenje 
imovinom informaciju o stanju postupka  odabira novog izvođača, datumu početka –
nastavka radova i  o mogućnosti formiranja novog ,privremenog  pješačkog prelaza u 
ul.Smokvine Tvrdog. 


